
 

 

 

 
 

 

PASVALIO RAJONO SAVIVALDYBĖS 
 

 

EISMO SAUGUMO KOMISIJOS 

POSĖDŽIO  PROTOKOLAS 

 

2024-09-13 Nr. TE-4 

Pasvalys 

       Posėdis įvyko 2024 m. rugsėjo 11 d. 14.00–15.00 val. 

      Posėdžio pirmininkas – komisijos pirmininkas Pasvalio rajono savivaldybės vicemeras Viktoras 

Doda. 

      Posėdžio sekretorė – Civilinės metrikacijos skyriaus vyriausioji specialistė Sandra Kvedarienė. 

 Dalyvavo: komisijos nariai – komisijos pirmininko pavaduotojas, Pasvalio rajono savivaldybės 

tarybos narys Stanislovas Kiudis, Visureigių mėgėjų klubo „4x4 Pasvalys“ prezidentas Vytautas Užtupas, 

Panevėžio apskrities vyriausiojo policijos komisariato Kelių policijos skyriaus vyriausiasis specialistas 

Erikas Klimas, asociacijos „Aktyvus Pasvalys“ pirmininkas Gražvydas Balčiūnaitis, Pasvalio rajono 

savivaldybės administracijos Pasvalio miesto seniūnijos seniūnas Kęstutis Mitras, Pasvalio rajono 

savivaldybės administracijos Vietinio ūkio ir plėtros skyriaus vyriausiasis specialistas Raimondas 

Endziulaitis. 

            Kvorumas yra, dalyvauja 7 iš 7 komisijos narių. 

Kviestieji asmenys – (duomenys neskelbtini), Vaškų seniūnijos seniūnė Aurelija Markutytė, 

Pumpėnų seniūnijos seniūnė Ieva Petrauskaitė, (duomenys neskelbtini). 

Nedalyvavo: Vaškų seniūnijos seniūnė Aurelija Markutytė, Pumpėnų seniūnijos seniūnė Ieva 

Petrauskaitė, (duomenys neskelbtini). 

Dalyvavo: (duomenys neskelbtini) 

 

 

               DARBOTVARKĖ: 

          1. Dėl (duomenys neskelbtini)2024 m.  rugpjūčio 19 d. prašymo „Dėl kelio ženklų pastatymo 

Palėvenės gatvėje“.             

            2. Dėl Vaškų seniūnijos 2024 m. rugpjūčio 26 d. rašto Nr. 8-53 „Dėl prašymo persiuntimo“. 

            3. Dėl Pasvalio rajono Mikoliškio kaimo bendruomenės 2024 m. rugpjūčio 27 d. prašymo „Dėl 

greičio mažinimo kalnelių įrengimo“. 

            4. Dėl Pumpėnų seniūnijos 2024 m. rugpjūčio 28 d. rašto Nr. ISD-50 „Dėl eismo saugumo 

priemonių įrengimo“. 

            5. Dėl (duomenys neskelbtini)2024 m. rugsėjo 5 d. prašymo „Dėl sferinio veidrodžio įrengimo“. 

          6. Dėl (duomenys neskelbtini)2024 m. rugsėjo 10 d. prašymo „Dėl sferinio veidrodžio įrengimo“. 

 

         1. SVARSTYTA. (duomenys neskelbtini) 2024 m.  rugpjūčio 19 d. prašymas „Dėl kelio ženklų 

pastatymo Palėvenės gatvėje“.         

         Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma įrengti kelio ženklą Nr. 552 „Gyvenamoji zona“, kuris užtikrintų didesnį šios gatvės gyventojų 

bendruomenės saugumą. Rašoma, kad gatvė siaura, gyvenamieji namai išsidėstę prie pat šaligatvio, išėjus 

iš namų patenkama tiesiai į gatvę, kurioje vyksta intensyvus automobilių judėjimas.  

         R. Endziulaitis paaiškino, kad Palėvenės g. įrengta pagal kelių programą, atlikti kapitalinio remonto 

darbai, projektas patikrintas ekspertų. Siūlo nepritarti kelio ženklų įrengimui. 
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         Komisijos nariai diskusijos metu išsakė nuomonę, kad šioje gatvėje nėra intensyvaus eismo, 

neįmanoma išvystyti didelio greičio,  minima gatvė nėra ilga, todėl siūloma nepritarti papildomų ženklų 

įrengimui. 

         Komisijos nariai diskusijos metu vieningai nusprendė nepritarti kelio ženklų įrengimui. 

         NUSPRĘSTA. Nepritarti kelio ženklų įrengimui. 

           2. SVARSTYTA. Vaškų seniūnijos 2024 m. rugpjūčio 26 d. raštas Nr. 8-53 „Dėl prašymo 

persiuntimo“. 

           Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu. Informavo, 

kad Vaškų seniūnija persiuntė Tetirvinų seniūnaitijos seniūnaičio prašymą, kuriame prašoma Vytauto 

Lapėno g. ir Sodžiaus g. įrengti greičio ribojimo kalnelius. 

           (duomenys neskelbtini) sakė, kad buvo surinkti gyventojų parašai dėl greičio kalnelių įrengimo 

Sodžiaus g. ir Vytauto Lapėno g., nes jie jaučiasi nesaugiai dėl važiuojančių mašinų saugaus greičio 

nesilaikymo. 

         E. Klimas siūlė Sodžiaus g. įrengti įspėjamąjį kelio ženklą Nr. 105 „Vaikai“ ties pastatu, kuriame  

įsikūręs darželis. Paaiškino, kad tokie ženklai yra privalomi, kur važiuojamojoje dalyje gali būti vaikų ir 

yra įrengiami 2 kelio ženklai. 

       Diskusijos metu komisijos nariai vieningai nusprendė pritarti kelio ženklo įrengimui.  

         R. Endziulaitis informavo, kad Vytauto Lapėno g. priklauso AB „Via Lietuva“ – ši įmonė rūpinasi 

valstybinės reikšmės kelių tinklo infrastruktūra Lietuvoje.  

         Komisijos nariai pritarė greičio ribojimo kalnelių įrengimui Vytauto Lapėno gatvėje. Buvo 

nuspręsta gyventojų prašymą persiųsti  į AB „Via Lietuva“. 

       NUSPRĘSTA: 

      1. Pritarti Sodžiaus g. įspėjamojo kelio ženklo įrengimui Nr. 105 „Vaikai“. 

       2. Įpareigoti kelio ženklus įrengti Vaškų seniūnijos lėšomis, pagal suderintą kelio ženklinimo 

schemą ir Kelių ženklų įrengimo taisykles, suderinus su Pasvalio rajono savivaldybės administracija. 

         3. Nuspręsta gyventojų prašymą dėl Vytauto Lapėno g. greičio ribojimo kalnelių įrengimo persiųsti 

į AB „Via Lietuva“. 

            3. SVARSTYTA. Pasvalio rajono Mikoliškio kaimo bendruomenės 2024 m. rugpjūčio 27 d. 

prašymas „Dėl greičio mažinimo kalnelių įrengimo“. 

          Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma įrengti greičio ribojimo kalnelius Liepų g. ir Šermukšnių g., nes Šermukšnių g. yra Mikoliškio 

vaikų darželis (Pasvalio lopšelio-darželio „Eglutė“ Mikoliškio skyrius), pro šalį važiuojantys automobiliai 

važiuoja dideliu greičiu, keldami pavojų vaikams ir jų tėvams. Liepų g. veikia priekabų nuomos punktas, 

dėl ko yra padidėjęs automobilių srautas, viršijamas greitis ir sukeliamas pavojus pėstiesiems. 

         Komisijos nariai diskusijos metu vieningai nusprendė nepritarti greičio ribojimo kalnelių įrengimui 

Liepų g. ir Šermukšnių g., nes keliai vietinės reikšmės, siauri, o intensyvumas juose nedidelis, eismo 

įvykių neužfiksuota, nėra galimybės išvystyti didelio greičio. 

         NUSPRĘSTA. Nepritarti greičio ribojimo kalnelių įrengimui. 

          4. SVARSTYTA. Pumpėnų seniūnijos 2024 m. rugpjūčio 28 d. raštas Nr. ISD-50 „Dėl eismo 

saugumo priemonių įrengimo“. 

           Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma Mindaugo gatvėje įrengti greičio mažinimo kalnelius, o Paįstriečių kaime Paįstriečių gatvės, 

Talkonių kaime Paįstriečių gatvės ir Kalno kaimo Kalno gatvės sankryžoje įrengti sferinį veidrodį. 

       Komisijos nariai diskutavo ir nutarė nepritarti Mindaugo g. greičio ribojimo kalnelio įrengimui, nes 

kelias yra vietinės reikšmės, siauras, eismo intensyvumas nedidelis, eismo įvykių neužfiksuota, nėra 

galimybės išvystyti didelio greičio. Nepritariama sferinio veidrodžio įrengimui Paįstriečių g. Talkonių 

kaime Paįstriečių g. ir Kalno kaimo Kalno g. sankryžoje, nes eismo įvykių neužfiksuota. Siūloma 

Pumpėnų seniūnijai – dėl gyventojų eismo saugumo apgenėti sankryžoje esančius medžius ir krūmynus. 

       NUSPRĘSTA:  

       1. Nepritarti Mindaugo g. greičio ribojimo kalnelių įrengimui. 
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     2. Nepritarti Paįstriečių kaime Paįstriečių gatvės, Talkonių kaime Paįstriečių gatvės ir Kalno kaimo 

Kalno gatvės sankryžoje sferinio veidrodžio įrengimui. 

   3. Siūlyti Pumpėnų seniūnijai apgenėti sankryžoje esančius medžius ir krūmynus. 

         5. SVARSTYTA. (duomenys neskelbtini) 2024 m. rugsėjo 5 d. prašymas „Dėl sferinio veidrodžio 

įrengimo“. 

         Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame  

prašoma leisti įrengti sferinį veidrodį Pasvalio mieste, ties J. Biliūno g. 14 ir Žaliosios g. 21 sankryža, 

išvažiuojant iš gyvenamųjų namų kiemų, nes sunkiai matoma važiuojamoji kelio dalis. 

         Komisijos nariai diskusijos metu nepritarė sferinio veidrodžio įrengimui. Siūloma šalinti eglę, kuri 

trukdo eismo saugumui. 

         Nutarta persiųsti protokolo išrašą Pasvalio rajono savivaldybės administracijos Želdynų ir želdinių 

apsaugos, priežiūros ir tvarkymo komisijai dėl eglės pašalinimo, kuri auga valstybinėje žemėje ir riboja 

matomumą išvažiuojant į J. Biliūno gatvę, taip sukeliant pavojų eismo saugumui. 

          NUSPRĘSTA: 

          1. Nepritarti sferinio veidrodžio įrengimui. 

     2. Persiųsti prašymą Pasvalio rajono savivaldybės administracijos Želdynų ir želdinių apsaugos, 

priežiūros ir tvarkymo komisijai dėl eglės pašalinimo. 

         6. SVARSTYTA. (duomenys neskelbtini) 2024 m. rugsėjo 10 d. prašymas „Dėl sferinio veidrodžio 

įrengimo“. 

         Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame  

prašoma Saločių miestelio Birutės ir Basanavičiaus gatvių sankryžoje leisti įrengti sferinį veidrodį dėl 

blogo matomumo dėl prie sklypų esančių želdynų. 

       V. Doda ir E. Klimas siūlo įrengti Basanavičiaus g. pirmumo kelio ženklą Nr. 201 „Pagrindinis 

kelias“, Birutės g. iš vakarinės Basanavičiaus g. pusės pirmumo kelio ženklą Nr. 204 „Stop“, o iš rytinės 

Basanavičiaus pusės – pirmumo kelio ženklą 203 „Duoti kelią“. 

       Komisijos nariai diskusijos metu nepritarė sferinio veidrodžio įrengimui, bet pritarė Basanavičiaus g. 

pirmumo kelio ženklo Nr. 201 „Pagrindinis kelias“, Birutės g. iš vakarinės Basanavičiaus g. pusės 

pirmumo kelio ženklo Nr. 204 „Stop“, o iš rytinės Basanavičiaus pusės – pirmumo kelio ženklo 203 

„Duoti kelią“ įrengimui. 

         NUSPRĘSTA: 

       1. Pritarti Basanavičiaus g. pirmumo kelio ženklo Nr. 201 „Pagrindinis kelias“, Birutės g. iš 

vakarinės Basanavičiaus g. pusės pirmumo kelio ženklo Nr. 204 „Stop“, o iš rytinės Basanavičiaus pusės 

– pirmumo kelio ženklo 203 „Duoti kelią“ įrengimui. 

      2. Įpareigoti kelio ženklus įrengti Saločių seniūnijos lėšomis, pagal suderintą kelio ženklinimo schemą 

ir Kelių ženklų įrengimo taisykles, suderinus su Pasvalio rajono savivaldybės administracija. 

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas       Viktoras Doda 

  

      

Posėdžio sekretorė       Sandra Kvedarienė  


